

Title (en)

Comb for a combing machine.

Title (de)

Nadelstab für Textilmaschinen.

Title (fr)

Barrette à aiguilles pour machine textile.

Publication

**EP 0481175 A1 19920422 (DE)**

Application

**EP 91112178 A 19910720**

Priority

DE 4033263 A 19901019

Abstract (en)

In a needle bar having a foot part made of plastic and a row of needles inserted into the foot part, in particular for open-end spinning machines, combing machines and intersecting machines, to achieve individual exchangeability of single needles whilst retaining good fixing even after several exchanges, provision is made for the plastic foot part (6) to be fitted with a plurality of cutouts (15) corresponding to the cross-section of the needles (7) but having a smaller dimension relative thereto, and for the needles (7) to be poked through the cutouts (15) individually from below, a widened bottom end (8) of the needles (7) coming to rest on the inner edge (16) of the cutouts (15) in the plastic foot part (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Nadelstab mit einem Fußteil aus Kunststoff und einer Reihe von in das Fußteil eingesetzten Nadeln, insbesondere für Offenend-Spinnmaschinen, Kämmashinen und Intersecting-Maschinen, ist zur Erzielung einer individuellen Austauschbarkeit einzelner Nadeln bei gleichbleibend guter Festlegung auch nach mehrmaligem Austausch vorgesehen, daß das Kunststoff-Fußteil (6) mit einer Mehrzahl von dem Querschnitt der Nadeln (7) entsprechenden, jedoch demgegenüber Untermaß aufweisenden Ausnehmungen (15) versehen ist, und daß die Nadeln (7) von unten her einzeln durch die Ausnehmungen (15) hindurchgesteckt sind, wobei ein verbreiterter unteres Ende (8) der Nadeln (7) zur Anlage am inneren Rand (16) der Ausnehmungen (15) im Kunststoff-Fußteil (6) gelangt. <IMAGE>

IPC 1-7

**D01G 19/10; D01H 5/14**

IPC 8 full level

**D01G 19/10 (2006.01); D01H 4/32 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**D01G 19/105 (2013.01); D01H 4/32 (2013.01)**

Citation (search report)

- [A] EP 0018472 A2 19801112 - STAEDTLER & UHL [DE]
- [AD] DD 18045 A
- [AD] DE 1760205 A1 19720727 - SCHLUMBERGER CIE N
- [AD] GB 1117445 A 19680619 - MATTHEW KENNETH MANN, et al
- [AD] DE 1510432 A1 19701001 - STEWART & SONS WM R
- [AD] EP 0178614 A2 19860423 - STAEDTLER & UHL [DE]

Cited by

GB2323099A; GB2323099B

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0481175 A1 19920422; CS 316291 A3 19920513; DE 4033263 A1 19920423**

DOCDB simple family (application)

**EP 91112178 A 19910720; CS 316291 A 19911018; DE 4033263 A 19901019**